
  
Σελίδα 1 

 
  

Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 20/04-05-2022 

 

Αποφάσεις 

 

 

     
             

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικού Δ.Σ. υπ΄αριθμ.19/20-04-2022 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.  19/20-04-2022  πρακτικό του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ. 

 

………………………………………………………………………………………….

στ. ΑΟ ΝΗΑΡ ΗΣΤ: Έγγραφο σχετικό με γνωστοποίηση μη λειτουργίας του 

ηλεκτρονικού πίνακα στο γήπεδο ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ και αιτήματος αποκατάστασής του ή 

έρευσης άλλου γηπέδου-έδρας για τον προσεχή αγώνα Α’ Ανδρών ΑΟ 

ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ- ΑΟ ΝΗΑΡ ΗΣΤ (Play Offs Ανόδου). 

Το Δ.Σ. αποφάσισε να σταλεί επιστολή προς τον Δήμαρχο Γαλατσίου για την 

αποκατάσταση του πίνακα και των χρονόμετρων.  

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  4ο:Εισήγηση Οικονομικής Επιτροπής για παράβολα συμμετοχής 

                             στα πρωταθλήματα της Ε.Σ.Κ.Α 

 

Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης παρουσιάστηκε η πρόταση της Οικονομικής 

Επιτροπής για προσθήκη παραβόλων συμμετοχής σε όλα τα Πρωταθλήματα 

τμημάτων άνω των 18 ετών καθώς και στο Τουρνουά Νέων, στα πλαίσια ενίσχυσης 

της οικονομικής αυτοτέλειας της Ένωσης και ήδη ύπαρξης αντίστοιχων παραβόλων 

και στις άλλες Ενώσεις. 

 

Η Εισήγηση έχει ως εξής: 

 

 

Εισήγηση Οικονομικής Επιτροπής / Σεζόν 2022 -2023 

Θέμα: Παράβολα συμμετοχής στα πρωταθλήματα της ΕΣΚΑ 
 

Στα πλαίσια της ενίσχυσης της οικονομικής αυτοτέλειας της ΕΣΚΑ, δοθέντος ότι   

Α. Έχουν περιοριστεί τα έσοδα της Ένωσης λόγω των πρόσφατων αποφάσεων της 

ΕΟΚ (πχ. κατάργηση παράβολου αγοράς δελτίου, κλπ) 
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Β. Η ΕΟΚ έχει αναλάβει τα έξοδα των αγώνων στα πρωταθλήματα της ΕΣΚΑ έως 

την ηλικία του Under απαλλάσσοντας τα σωματεία από ένα μεγάλο ανελαστικό 

κόστος 

Γ. Παρότι η ΕΟΚ έχει αναλάβει τα κυριότερα λειτουργικά έξοδα της ένωσης (πχ. 

μισθοδοσία, ΙΚΑ, κλπ) υπάρχει ανάγκη για την ύπαρξη ταμείου το οποίο: 

α) θα καλύπτει τις δράσεις της ένωσης (πχ. αναπτυξιακό πρωτάθλημα, αγορά 

κυπέλλων, κλπ), β) θα χρησιμοποιείται για την κάλυψη εκτάκτων εξόδων ή τακτικών 

εξόδων σε περιπτώσεις καθυστέρησης καταβολής της επιχορήγησης από την ΕΟΚ.  

Προτείνονται τα ακόλουθα ποσά τα οποία αφορούν το παράβολο συμμετοχής στο 

πρωτάθλημα της Ένωσης. Το ποσό καταβάλλεται εφάπαξ κατά την υποβολή της 

αίτησης συμμετοχής από το σωματείο.   
 

Πρωτάθλημα Παράβολο Συμμετοχής (€ ) 

Α ΕΣΚΑ Ανδρών  

200 
-//- Γυναικών 

   

Β ΕΣΚΑ Ανδρών  

160 
-//- Γυναικών 

   

Γ ΕΣΚΑ Ανδρών  

130 
-//- Γυναικών 

   

Δ ΕΣΚΑ Ανδρών 100 

   

Under 21  100 

 

Η παραπάνω εισήγηση έγινε αποδεκτή και εγκρίθηκε ομόφωνα από όλα τα μέλη του 

Δ.Σ.  

 

Θ Ε Μ Α  5ο : Αποφάσεις – Ανακοινώσεις 

 

 

……………………………………………………………………………………. 

 

Β. FINAL FOUR ΤΟΥΡΝΟΥΑ ΝΕΩΝ & ΚΥΠΕΛΛΟΥ ΑΝΔΡΩΝ 

 

 Έγινε διαλογική συζήτηση σχετικά με τον τόπο διεξαγωγής των Final Four 

του Τουρνουά Νέων (που θα διεξαχθεί στις 14-15/05) και του Κυπέλλου Ανδρών 

(που θα διεξαχθεί στις 28-29/05). 

 Ο κ. Βαρελάς ως Επικεφαλής της Επιτροπής Πρωταθλημάτων των παραπάνω 

διοργανώσεων ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ για την επιθυμία όλων των ομάδων που 

θα συμμετέχουν να γίνουν τα Final Four σε ουδέτερα γήπεδα. 

 Για το Τουρνουά Νέων, ο κ. Βαρελάς ενημέρωσε ότι έχει έρθει σε 

επικοινωνία με τον κ. Μουκουβίνα ώστε να διεξαχθεί το Final Four στο ΚΛ. 

ΜΠΟΥΡΝΑΖΙΟΥ, ενώ υπάρχει και επικοινωνία με υπεύθυνο από το γήπεδο 

ΖΗΡΙΝΕΙΟ. Σε περίπτωση που δεν ευοδωθεί καμία συμφωνία με τα παραπάνω 

γήπεδα, αποφασίστηκε να γίνει κλήρωση μεταξύ των εδρών των τεσσάρων 

σωματείων, τα οποία έχουν όλα δηλώσει ότι επιθυμούν και μπορούν να 

«φιλοξενήσουν» την διοργάνωση. 
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 Για το Κύπελλο Ανδρών, ο κ. Βαρελάς ανέφερε ότι υπήρξε κρούση ώστε να 

διεξαχθεί στο γήπεδο ΜΕΤΣ. Καθώς όμως το εν λόγω γήπεδο παρουσιάζει δυσκολία 

στην εύρεση πάρκινγκ και δεν διαθέτει επαρκείς εξόδους ασφαλείας, αποφασίστηκε 

να σταλεί επιστολή προς τον Πρόεδρο του σωματείου ΕΥΝΙΚΟΣ ΓΑΣ κ. Χρήστο 

Παππού για την διάθεση του γηπέδου 3
ο
 ΑΝΩ ΛΙΟΣΙΩΝ (ΖΩΦΡΙΑΣ). 

 Επίσης αποφασίστηκε από τα μέλη του Δ.Σ να υπάρξει εισιτήριο και για τις 

δύο διοργανώσεις Final Four. 

 

 

 Προς το τέλος της συνεδρίασης, η κ. Θειακού ενημέρωσε τον Επικεφαλής της 

Οικονομικής Επιτροπής κ. Τσώνη για την ύπαρξη χορηγού που προτείνει συνάντηση 

ώστε να πραγματοποιηθεί συνεργασία με την Ένωση. Ο κ. Τσώνης πρότεινε να 

διεξαχθεί η συνάντηση την Πέμπτη 12/05 / Παρασκευή 13/05 στις 16.00 στα γραφεία 

της Ένωσης, γεγονός που εγκρίθηκε από το Δ.Σ. 

 

 

 Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 


